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Referat til ordinært styremøte i NHF 

Dato: Onsdag, 21. Februar 2024, kl 17 

Sted: Martins hytte + Teamsmøte 

Møtedeltakere: Martin Strehl, Jan Hansen Taje, Marianne Enger, Tage Martinsen,  
Øyvind Mikkelsen Nordengen 

Faste punkter: I. Godkjenne innkalling 

II. Gjennomgang av gjøremål fra forrige møte 

III. Økonomi 

IV. Saksliste + Innmelding av saker til eventuelt 

V. Neste styremøte 

 

I. Godkjenne innkallingen 

Innstilling: Innkalling og saksliste godkjennes 
Styrets vedtak: Som innstillingen 

II. Gjennomgang av gjøremål fra forrige møte: 

III. Økonomi 

a) Saldo bank-kto (DnB): 

 

Transaksjoner siden forige styremøte: 

 

  

Status: 21.02.2024

Kontonummer Kontonavn Valuta Type Kreditt Bokført saldo

0530.42.77612 DRIFTSKONTO NOK BEDRIFTSKTO PARTNER 0,00 10 807,24

0539.67.54888 NORDFJELLSTØLENS HYTTEEIERFORE NOK BEDRIFTSKONTO STD 0,00 0,00

0520.63.32400 PLASSERINGSKONTO NOK PLASSERINGSKONTO 0,00 61 550,78

Sum 0,00 72 358,02
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Transaksjoner: 

INN: kr 1.550,42 Godskrift renter for 2023 (plasseringskonto) 

IV. Saksliste 

01/24 Planprosess for innregulering av skiløype i dagens trasse 

Kommunestyret i Etnedal bestemte på forrige kommunestyremøte at planprosessen  

for innregulering av eksisterende (hoved-)skiløype skal startes opp. 

02/24 Søknad om tiltak i Brattbakken – Aktuell status 

Brøyterne søkte Etnedal kommune om tiltak i Brattbakken. Disse må ses i sammenheng med 

rettsaken om vinterbrøyting. Kommunen godkjente ikke denne søknaden. Brøyterne 

påklaget denne avgjørelsen og saken blir dermed videresendt til Statsforvalteren. 

Statsforvalteren tok klagen til brøyterne til følge. Dermed må søknaden behandles på nytt i 

kommunestyret. 

Brøytemotstandernes advokater (grunneiere og hytteeiere på Nordfjellstølen) har anket 

avgjørelsen til departementet. 

03/24 Medlemskontigent Løypelaget AKL for skisesongen 2025 

Mail fra styret i løypelaget til hytteeierforeninger den 20.02.: 

«Våre samarbeidende hyttevel og veilag utgjør bærebjelken i det økonomiske 

driftsgrunnlaget for Løypelaget og vi er takknemlige for innsatsen som dere legger ned. 

 

Vi har nå fått et godt bilde av økonomiske forutsetninger, med ny løypemaskin, nytt prisnivå 

for drivstoff, og pristigning generelt.  Skal vi opprettholde et nivå på løypekjøringen 

tilsvarende sesongen 2023 og hittil i 2024 ser vi at vi vil måtte øke løypebidraget pr. hytte 

fra 1.250 kr til 1.500 kr for sesongen 2024/2025. Vi har i januar spurt brukerne våre på vår 

Facebook side om hva de tenker om en økning av årlig kontigent. Der fikk vi tydelig støtte 

for å øke til 1.500NOK.  Vi vil gjerne ha tilbakemeldinger på dette nivået også fra dere som 

representerer Hovedmedlemmene.» 

Styrets innstilling: 

Styret forstår behov for foreslått økning av løypebidrag per hytte for sesong 2024/25 og 

støtter forslag til løypelaget. 

04/24 Norges Hytteforbund: Tilbud om personlig medlemskap 

Norges Hytteforbund ønsker at medlemmene til velforeninger tegner et privat medlemskap 

med forbundet og ber velforeninger om å videresende et tilbud til medlemmene sine. 

NHF er medlem av Norges Hytteforbund; NHF kan dermed benytte seg av medlemsfordeler 

som for eksempel juridisk hjelp, medlemsblad «Hytteeieren», etc.    Disse fordeler kan 

medlemmene benytte seg av kun ved tegning av et personlig medlemskap. 

Styrets innstilling: 

Medlemmer som ønsker å motta tilbudet fra Norges Hytteforbund melder interessen til 

styret og får så tilsendt mailen. 
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05/24 Påskeskirenn: Arrangementskomitéen trenger friskt blod 

Påskeskirennet er en lang og trivelig tradisjon på Nordfjellstølen og noe som settes pris på 

av veldig mange. Et par hundre glade mennesker, store som små, pleier å finne veien til 

myra påskeaften for å oppleve påskemoro og topp stemning! 

Arrangementet er organisert i privat regi. Nåværende komité består i hovedsak av tre 

familier og har organisert det hele de siste 6 år. Nå har tiden kommet for å sende 

stafettpinnen for denne påskedugnaden videre. 

Arrangementskomiteen publiserte allerede i fjor et innlegg på Facebook-siden «Har hytte på 

Nordfjellstølen» for å verve nye medlemmer. Innlegget kan leses i sin helhet her. 

 

Styret støtter initiativet og ber medlemmer som har fattet interesse om å ta direkte kontakt 

med dagens komité (se kontaktinfo på Fb). 

V. Neste styremøte 

Ons, 27.03., kl 18 på hytta til Martin 

https://www.facebook.com/groups/10306897198/permalink/10160851031377199/

